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To pitanje se usidrilo kada je jedno od vas dvoje otišlo i

nastanilo se na nekom drugom mestu. Možda odeća i lične stvari još uvek

nisu bile preseljene, ali vi ste živeli razdvojeno. Možda sama ta reč

unosi strah u vaše srce, i to vam se možda ne dopada, ali vi ste rastavljeni, tako da

možete to i da izgovorite, 

“Ja sam rastavljen/a.”Rastavljenost nije smrt, iako sigurno jeste “dolina senke

smrti” Psalam 23:4. 

To je toliko blisko smrti da možda i osećate istu tugu i bol koju

doživljavaju oni što su nekog voljenog prepustili smrti. Međutim senka

smrti ne treba da se izjednačava sa samom smrti. Rastavljenost može biti dolina

obnove, a bol koji osećate može biti porođajni bol koji će podariti nanovo rođenje

vašem braku. 

Sa druge strane, rastavljenost može biti početak kraja. Plod vaše rastavljenosti će

biti određen onim što vi i vaš bračni drug budete govorili i činili u sledećih

nekoliko nedelja i meseci.Na jedan realan način, rastavljenost zahteva

intenzivnu negu, veoma sličnu onoj koja se pruža osobi koja je u teškoj

fizičkoj opasnosti. Stanje vašeg braka je “kritično.” Stvari mogu u

svakom trenutku da krenu bilo kojim od dva smera. Ispravno lečenje je

neophodno. Možda postoji potreba i za operacijom. To će značiti usluge

organizacije “Brak i poodica” ili neke druge stručne službe. Ono što

budete činili u sledećih nekoliko nedelja će utvrditi kvalitet vašeg

života u narednim godinama. Budite uvereni, Bog mari za ishod. Možete

računati na Njega da vam pruži natprirodnu pomoć. Razdvojenost nije vreme za

kapitulaciju. Bitka za bračno jedinstvo nije završena sve dok smrtovnica ne bude

potpisana. Snovi i nade koje ste delili zajedno kada ste se tek venčali i dalje su

vredni borbe. Venčali ste se zato što ste bili zaljubljeni (ili ste tada bar

mislili da jeste). Sanjali ste o savršenom braku u kome će svako od vas činiti

onog drugog izuzetno srećnim. Šta se dogodilo sa tim snom? Šta je krenulo naopako?

Šta vi možete da učinite da biste to ispravili?San može ponovo da oživi. Ali ne

bez truda – trud koji će zahtevati slušanje, razumevanje, discipline, i promene –

trud koji će dovesti do radosti ostvarenog sna.Znam da neki od vas govorite, “Zvuči

dobro, ali neće uspeti. Već smo ranije pokušavali. 

Osim toga, ne verujem da će moj bračni drug ikada više pokušati.”Možda ste u pravu,

ali nemojte ići sa pretpostavkom da će neprijateljski stav vašeg bračnog druga

trajati doveka. Jedan od Božijih darova svim muškarcima i ženama jeste dar izbora.

Mi možemo da se menjamo, a ta promena može biti na bolje. Vaš bračni drug možda

govori, “Dosta mi je. Gotovo je. Ne želim više da pričam o tome!” Možda će posle

dve nedelje ili dva meseca vaš bračni drug biti voljan da priča. Mnogo toga zavisi

od onoga što ćete činiti u međuvremenu, i mnogo toga zavisi od njegovog ili njenog

prepuštanja vodstvu Svetog Duha.Vi ostali ćete reći, “Nisam siguran/sigurna da

želim da radim na ovom braku. Pokušao/pokušala sam. Davao/la sam i davao/la. Neće

uspeti, tako da je možda bolje da se izvučem iz toga još sada!” Ja duboko

saosećam sa takvim osećanjima. Znam da posle bezuspešnih pokušaja, možemo

izgubiti želju da pokušamo još jedanput. Ne vidimo nikakvu nadu, tako da dolazimo

do zaključka da nam ne preostaje ništa drugo nego da odustanemo.Naše emocije nas

više ne ohrabruju da ulažemo trud u naš brak. Zbog toga ja nikada ne pitam ljude,

“Da li želite da radite na svom braku? Ja ih uvek pitam, “Da li ćete raditi na

svom braku?” U trenutku rastavljanja, izgubili smo veći deo onog našeg “želim.”

Sada moramo da se oslanjamo na našu volju a ne na naše emocije. Moramo da se

prisetimo naših vrednosti, naše predanosti, naših snova, i moramo izabrati da
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učinimo ono što mora da se učini kako bismo im ostali dosledni.Gde ćemo se

obratiti za pomoć? Za one koji su verujući hrišćani, postoji jedan stabilan izvor

kome se okrećemo kada nam je potrebno vodstvo. Taj izvor je Biblija.  Nehrišćani

će se možda okrenuti Bibliji a možda i neće, ali verujućeg hrišćanina sam Bog vuče

ka Svetom pismu. U Bibliji pronalazimo ne samo ono što treba da učinimo već i

ohrabrenje da to i učinimo.Čak i nehrišćanin koji iskreno traži pomoć u

Bibliji pronaćiće smisao u Pavlovoj izjavi, “Sve mogu u Hristu koji mi

snagu daje” Poslanica Filipljanima 4:13. 

Kada dođemo Hristu, pronalazimo tu pomoć spolja koja nam je potrebna da bismo

učinili ono što naši lični izvori nisu bili u mogućnosti da ostvare.

Ponekad rastavljenost donosi pojedincu osećaj emotivnog mira. Taj mir se

greškom tumači kao pokazatelj da je rastavljenost i razvod ispravna

odluka. Jedan suprug je rekao, “Ovo je prva nedelja mira koju sam

doživeo poslednjih godina." Takav mir je rezultat toga što ste se

povukli sa bojnog polja. Prirodno je da imate mir, napustili ste

konflikt! Povlačenje, međutim, nikada nije put ka pobedi. Morate se

vratiti iz tog povlačenja sa obnovljenom odlučnošću da porazite

neprijatelja vašeg braka. Rastavljenost vas uklanja od nekog neprekidnog pritiska

usled konflikta. Pruža vam vreme da preispitate biblijske principe za izgradnju

značajnog braka. Dozvoljava vam samo-ispitivanje u kome emocije mogu biti

razdvojene od ponašanja. Rastavljenost može da stimuliše dubinu otvorenosti u vašoj

komunikaciji koja ranije nije postojala. Ukratko, smešta vas u jednu arenu u kojoj

možete da razvijete novo shvatanje samog sebe kao i vašeg bračnog druga.

Rastavljenost ne mora da bude početak kraja. To može biti tek početak.  

Opomena:

Naš neprijatelj je svedok umiranja bračne zajednice i naj žešćeg bombardovanja

institucije porodice, obitelji. Uzroci tome su
mnogi, na prvome mestu to

su Biblijski zakoni i pravila odbačeni a kao standard uzet Holivud i televizija.

I verujemo da nikada nije bilo takvo vreme kao što je to danas, i toliko potreba

da se vratimo iz ljudskih i demonskih nauka na standard Biblije! Nema većeg

nasilja; ili strašnije pomisli u Božijim očima od pomisli da je brak za

eksperimentisanje! Gospod je jasno kazao, piše u Bibliji, prorok Malahije

2:1-7. “Zato čuvajte duh svoj, i ženi mladosti svoje ne činite nevere. Jer Gospod Bog

veli da mrzi na napuštanje, razvod jer taki koji se razvode pokriva nasilje svojim

plaštem, govori Gospod nad vojskama”. To važi i za vernike i za one koji se samo tako

zovu.

Kakvu budućnost očekuješ? 

 

Bog ti nudi potpunu radost, ali izbor je na tebi, i posledice izbora takođe. Zar

nije veličanstvenije biti u Božijem Carstvu bez patnji, boli, mržnje, straha...?

Čudesan svet očekuje vernike! Ne zaboravite: To je sve moguće zbog Isusove smrti i

vaskrsenja. I ti možeš kazati sa psalmistom Davidom "Otkrićeš mi putanju života,

pred tobom ću biti u radosti, Ti me štitiš, ja sam blažen večno." Ako želite da

započnete taj Božiji novi život potpune radosti morate doći Isusu Hristu koji vas

čeka. On vam i sada govori kroz Svetoga Duha u vašem srcu: "POKAJ se za sve svoje

grehe i veruj Evanđelje". Svima vama kojima je stalo do spasenja svojih duša, i

 2 / 3

Phoca PDF

http://www.phoca.cz/phocapdf


Rastati-se ili ne - štaću?

Napisao Dobra Vest

duša vaših najbližih, vaših prijatelja preporučujem ovu molitvu, naučite je

napamet i govorite je iz srca, tada će Bog učinini čudo pomirenja za vas, i biće

te slobodni od svake sotonske napasti u vezi sa preljubom ili razvovodom braka,  kao

i svih ostalih napastima. U vama će zaživeti Božiji mir i radost.                  

                                                                                

    MOLITVA za moliti na glas!

"Isuse Hriste, Sine Božiji, priznajem ti da sam grešnica-grešnik.  Hvala ti što si

umesto mene umro na krstu i prolio svoju krv umesto moje. Hvala ti što si

vaskrsnuo-uskrsnuo i što mi daješ silu Svetog Duha da od sada živim tebi na slavu

novi život. Prihvatam te za svog Spasitelja i Gospoda. Uđi u moj život, promeni moje

misli, moje srce, moje celo biće. Budi Gospod i vodić mog novog života. Želim da

živim od sada u snazi Tvoga Duha do kraja života."  Amin!

Ovakve propovedi šaljem vam na lični vaš zahtev, ili po poslušnosti Svetoga Duha u

molitvama, i tačno po imenično se molim za one kojima samo poslali ovu propoved. A

poslali smo je, jer je ona odgovor koji vi čekate od Boga. I ja vas najozbiljnije

shvatam jer mnoge sam vas lično upoznao i razgovarao o životu koji plače u vama, a vi

iz vaše gorčine ne štedite više ni sebe. Ja kažem u Vaše ime STOP Preljubi i svakoj

vrsti prostitucije, a vama sloboda u Isusovo ime! Amin! 

Vaše probleme i potrebe precizno opišite i pošaljite, da se za

vas molimo. dobravest@bluewin.ch 

Odgovara, misionar Nikola Mijatov-Meister 
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